
ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ
Από τα πρακτικά της με αριθμ. 16/27-9-2011

συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου Νάουσας

Αριθμός απόφασης:  422/2011  

Περίληψη:

Συμμετοχή σε παράλληλες εκδηλώσεις που αφορούν στην πολιτιστική και αναπτυξιακή 
προβολή της Μακεδονίας, στα πλαίσια της μουσειακής έκθεσης που θα φιλοξενήσει το 

Λούβρο, στο Παρίσι από 13 Οκτωβρίου 2011 έως 1η Ιανουαρίου 2012 με θέμα «Στο 
Βασίλειο του Μ. Αλεξάνδρου – Η Αρχαία Μακεδονία

Στη Νάουσα και στο Δημοτικό κατάστημα, σήμερα 27η του μηνός Σεπτεμβρίου 2011 
ημέρα Τρίτη και ώρα 19.00, συνήλθε σε τακτική δημόσια συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο 
Νάουσας  ύστερα  από  την  με  αριθμ.  πρωτ.  26.879/22-9-2011  έγγραφη  πρόσκληση  του 
Προέδρου που επιδόθηκε σε όλα τα μέλη του Συμβουλίου και στον Δήμαρχο, σύμφωνα με τις  
διατάξεις του άρθρου 67 Ν. 3852/2010 (ΦΕΚ Α΄ 87).

Διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, δεδομένου ότι σε σύνολο 33 μελών βρέθηκαν 
παρόντα 24 μέλη και ονομαστικά:

ΠΑΡΟΝΤΕΣ
Δημοτικοί Σύμβουλοι

1.  Παππάς Χρήστος, Πρόεδρος                   21. Γώγος Βασίλειος
2. Σέπκας Δημήτριος, Γραμματέας 22. Δάγγας Στέλλιος
3. Αδαμίδης Παύλος 23. Καρτσιούνης Γεώργιος
4. Τσαγκαλίδου - Τσεχελίδου Παρθένα 24. Λακηνάνος Αγγελάκης
5. Βασιλείου Γεώργιος
6. Γιαννούλης Ιωάννης
7. Βαδόλας Εμμανουήλ ΑΠΟΝΤΕΣ
8. Παπαδόπουλος Κων/νος 1. Ιτσκάρα - Θανασούλη Ευδοξία
9. Ηλίας Γεώργιος 2. Γκαρνέτας Ιωάννης
10. Βράντσης Θωμάς 3. Λογδανίδης Ευστάθιος
11. Μαραντίδης Παναγιώτης 4. Καρυδά - Μυλωνά Μαρία
12. Μπουρδάνος Αντώνιος 5. Γιάντσης Γεώργιος
13. Ράλλη Σοφία 6. Κελεσίδης Ιωάννης
14. Χαλκιάς Γεώργιος 7. Φουντούλης Γεώργιος
15. Τζώρτζης Βασίλειος 8. Τεληγιαννίδης Θεόφιλος
16. Δεληχρήστου - Τσίλη Ευαγγελία 9. Παρθενόπουλος Ιωάννης
17. Ιωσηφίδου-Αποστόλου Παναϊλα (Ίλια)
18. Παπαθεοδώρου Γεώργιος       οι οποίοι δεν προσήλθαν
19. Υφαντίδης Αχιλλεύς αν και νόμιμα κλήθηκαν
20. Παπαϊωάννου Δημήτριος

ΑΔΑ: 4574ΩΚ0-ΖΘΣ



ΠΑΡΌΝΤΕΣ:  Πρόεδροι Δημοτικών / Τοπικών Κοινοτήτων

1. Ανδριώτης  Άγγελος  Δ.Κ. ΚΟΠΑΝΟΥ
2. Νησιώτη-Χατζηκαλλινίδου  Πετρούλα  Τ.Κ. ΑΓΓΕΛΟΧΩΡΙΟΥ
3. Πασχούλας Βασίλειος    Τ.Κ. ΑΡΚΟΧΩΡΙΟΥ
4. Αντωνίου – Μάμαλη Μαρία  Τ.Κ. ΕΠΙΣΚΟΠΗΣ
5. Τσαλίλη-Θεοδωρίδου Χριστίνα  Τ.Κ. ΖΕΡΒΟΧΩΡΙΟΥ
6. Τομπουλίδου-Αλιτζανίδου Ζωγράφα (Φούλη)  Τ.Κ. ΛΕΥΚΑΔΙΩΝ
7. Διάκογλου Νικόλαος Τ.Κ. ΜΟΝΟΣΠΙΤΩΝ
8. Πρόϊος Χρήστος   Τ.Κ. ΠΟΛΥΠΛΑΤΑΝΟΥ
9. Μωϋσίδης Αναστάσιος     Τ.Κ. ΡΟΔΟΧΩΡΙΟΥ
10. Αλματζής Χρήστος Τ.Κ. ΣΤΕΝΗΜΑΧΟΥ
11. Γεωργιάδης Σταύρος    Τ.Κ. ΧΑΡΙΕΣΣΑΣ

ΑΠΌΝΤΕΣ:  Πρόεδροι Δημοτικών / Τοπικών Κοινοτήτων

1. Τσουκαλάς Θωμάς Δ.Κ. ΝΑΟΥΣΑΣ
2. Φανιάδης Θεόδωρος   Τ.Κ. ΓΙΑΝΝΑΚΟΧΩΡΙΟΥ
3. Τσαπακίδης Χαράλαμπος  Τ.Κ. ΜΑΡΙΝΑΣ

(οι οποίοι δεν προσήλθαν, 
αν και προσκλήθηκαν νόμιμα)

Ο Δήμαρχος κ. Αναστάσιος Καραμπατζός προσκλήθηκε και παρίσταται στη συνεδρίαση. 
Στη συνεδρίαση παρευρίσκεται και η κ. Λίγγου Ελισάβετ υπάλληλος του Δήμου για την 

τήρηση των πρακτικών. 
Ο Πρόεδρος κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης και εισηγούμενος το  12ο θέμα, της 

ημερήσιας διάταξης έθεσε υπόψη του Συμβουλίου την από 8/9/2011 εισήγηση του Δημάρχου 
Νάουσας, στη οποία αναφέρονται τα εξής: 

Σύμφωνα  με  το  από  01-09-2011  και  με  αριθμό  Πρωτ.  Γ.Π.Κ.Μ./2523  έγγραφο  της  
Ελληνικής  Περιφέρειας  Κεντρικής  Μακεδονίας,  το  οποίο εστάλη  από  το  Γραφείο  του  
Περιφερειάρχη στον Δήμο Νάουσας  και στο οποία αναφέρονται τα εξής:

Όπως  ήδη  γνωρίζετε  από  τις  10  Οκτωβρίου  2011 έως  την  16η Ιανουαρίου  2012  θα 
φιλοξενηθεί στο μουσείο του Λούβρου στο Παρίσι έκθεση με θέμα «Στο βασίλειο του Μεγάλου  
Αλεξάνδρου- Η Αρχαία Μακεδονία». Σας ενημερώνουμε σχετικά με τις προτάσεις που έχουν  
διαμορφωθεί  αναφορικά  με  τα εγκαίνια  και  τις  παράλληλες  εκδηλώσεις,  που αφορούν  στην  
πολιτιστική και αναπτυξιακή προβολή της Μακεδονίας. 
Οι προτεινόμενες δράσεις είναι οι εξής:
1. Ημερίδα με θέμα «Ευκαιρίες επενδύσεων και προοπτικές ανάπτυξης» που έχει στόχο την  

ενημέρωση  των  γαλλικών  επιχειρήσεων  και  φορέων  για  την  ανάπτυξη  και  την  
επιχειρηματικότητα στην Μακεδονία και διοργανώνεται την  Τρίτη 11 Οκτωβρίου 2011,  
μία μέρα μετά τα επίσημα εγκαίνια  ,  στην αίθουσα  "Salle des Fetes"  ,  στην  έδρα του  
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Επιμελητηρίου  (  27,  avenue Friedland)  από  το  Ελληνο-Γαλλικό  Εμπορικό  και  
Βιομηχανικό Επιμελητήριο σε συνεργασία με το Εμπορικό και Βιομηχανικό Επιμελητήριο  
Παρισιού. Στην εν λόγω ημερίδα έχουν προγραμματίσει ομιλίες από τον Αντιπρόεδρο της  
Κυβέρνησης, τον Υπουργό Οικονομικών κ. Ευάγγελο Βενιζέλο, τον Υπουργό Ανάπτυξης,  
Ανταγωνιστικότητας  και  Ναυτιλίας  κ.  Μιχάλη  Χρυσοχοίδη  τον  Υπουργό  Τουρισμού  κ.  
Παύλο  Γερουλάνο  ,  τον  αναπληρωτή  Περιφερειάρχη  κ.  Διονύση  Ψωμιάδη,  τον  
Αντιπεριφερειάρχη Μ.Ε.Θ. κ. Απόστολο Τζιτζικώστα και τον Δήμαρχο Θεσσαλονίκης κ.  
Γιάννη Μπουτάρη.  
Οι προσκλήσεις προς τον επιχειρηματικό κόσμο της Γαλλίας θα σταλούν από το Εμπορικό  
και Βιομηχανικό Επιμελητήριο Παρισιού την 1η και την 3η εβδομάδα του Σεπτεμβρίου και  
την 1η εβδομάδα του Οκτωβρίου. Το κόστος της ημερίδας ανέρχεται στο ποσό των 6.000  
ευρώ  και  περιλαμβάνει  υπηρεσίες  οπτικο-ακουστικού  εξοπλισμού,  διερμηνείας  ,  
διευθέτησης χώρου και γκαρνταρόμπας.
Μετά το πέρας της ημερίδας θα παρατεθεί γεύμα με εδέσματα που θα προετοιμασθούν από  
Έλληνα Chef σε συνεργασία με το ελληνικό εστιατόριο « Μαυρομάτης» που βρίσκεται στο  
Παρίσι. Η εκτίμηση του Επιμελητηρίου Παρισιού για το κόστος του γεύματος κατ' άτομο  
είναι 100 ευρώ.

2. Συναντήσεις  Ελλήνων επιχειρηματιών με  γαλλικές  εταιρίες  στην έδρα του Επιμελητηρίου  
Παρισιού.  Κάθε  επιχείρηση  έχει  προγραμματισμένες  τουλάχιστον  5  συναντήσεις  με  γαλλικές  
επιχειρήσεις του ιδίου αντικειμένου δραστηριότητας, το κόστος των οποίων εκτιμάται ότι θα  
ανέλθει στο ποσό των 700 ευρώ.
3. Παρουσίαση μακεδονικών κρασιών σε Γάλλους οινογνώστες και εστιάτορες στο εστιατόριο  
«Μαυρομάτης» ( Παρίσι ,  50 Διαμέρισμα).  Η παρουσίαση των κρασιών θα λάβει χώρα μια  
οποιαδήποτε Δευτέρα της επιλογής μας κατά τη διάρκεια της έκθεσης και θα συνοδεύεται από  
προϊόντα  επιχειρήσεων  της  Μακεδονίας  που  επιθυμούν  την  προβολή  και  προώθηση  των  
προϊόντων τους,  Βάσει  αυτών των προϊόντων θα δημιουργηθεί  έντυπο υλικό,  στο οποίο θα  
περιλαμβάνονται συνταγές με βάση τα ανωτέρω προϊόντα και παρουσίαση τους. Το κόστος της  
εκδήλωσης εκτιμάται στα 6.000 ευρώ.
4. Καθ’ όλη τη διάρκεια της έκθεσης στο εστιατόριο " Meltem" που βρίσκεται στο Restaurants 
du Monde (  Autogrill Restauration Carrousel du Louvre)  στην  γκαλερί  κάτω  από  την  
«Πυραμίδα»  του  μουσείου  του  Λούβρου,  αναλαμβάνει  να  παρουσιάσει  συνταγές  της  
Μακεδονίας, συνδέοντας τες με την έκθεση. 

Το εστιατόριο προτείνει τη δυνατότητα παροχής έκπτωσης 10% στο εστιατόριο " Meltem", με  
την επίδειξη του εισιτηρίου εισόδου της έκθεσης και την παρουσίαση βίντεο της έκθεσης για  
την Αρχαία Μακεδονία σε διαδραστικές οθόνες (  ecrans dynamiques)  συνδεμένη θεματικά 
με το εγχείρημα του "Meltem". Ανταποδοτικά ζητείται η προβολή της ενέργειας αυτής στην  
συνολική επικοινωνία μας.

5. Παρουσίαση  και  πώληση  μακεδονικών  προϊόντων  στη  Gallerries Lafayette (  Gallerie 
Gourmet).  To εν λόγω κόστος θα είναι προϊόν συνεννόησης μεταξύ της εκάστοτε εταιρίας και  
της επιχείρησης του traiteur « Μαυρομάτης», ο οποίος διαθέτει τα σημεία πώλησης.
6. Εκδήλωση στις εγκαταστάσεις της Ecole de Cuisine της ADF( Alain Ducasse Formation) .  
Ζωντανή επίδειξη ελληνικών συνταγών από τέσσερις chef σε μια αίθουσα με συνοδεία cocktail 
buffet για 150 άτομα. Εκτιμώμενο συνολικό ποσό 27.000 ευρώ
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7. Συνδιοργάνωση  με  τον  Ε.Ο.Τ.  σε  εκδήλωση  απευθυνόμενη  προς  Γάλλους  τουριστικούς  
πράκτορες για την τουριστική προβολή της Μακεδονίας που θα πραγματοποιηθεί στο Παρίσι τον  
Ιανουάριο του 2012.
Σχετικά με την επικοινωνία της διοργάνωσης αυτής:
Α) θα αναβαθμιστεί η ιστοσελίδα του Οργανισμού Τουριστικής Προβολής και μάρκετινγκ και  

θα μεταφραστεί στα γαλλικά, εκτιμάται ότι δε θα ξεπεράσει τις 4 000,00 ευρώ.
Β) θα  δημιουργηθούν  έντυπα,  αφίσες,  banners ,  διαφημιστικό  υλικό,  αναφορικά  με  κάθε  

δράση. Το κόστος εκτιμάται ότι δεν θα ξεπεράσει τις 30.000 ευρώ.
Γ) οι δράσεις θα αναρτηθούν στην ιστοσελίδα της Περιφέρειας, του Γαλλικού Προξενείου, του  

Ελληνο-Γαλλικού Επιμελητηρίου, του ΕΒΕΘ των Φίλων του Λούβρου.
Η  διοργάνωση  και  άλλων  εκδηλώσεων  και  η  προβολή  των  τοπικών  προϊόντων  της  

Μακεδονίας που μπορεί να πραγματοποιηθεί σε χώρο πλησίον του Λούβρου θα εξαρτηθεί από  
τις συμμετοχές και την οικονομική δυνατότητα που θα έχουμε.

Περαιτέρω θα θέλαμε να σας ενημερώσουμε ότι προγραμματίσθηκε νέα συνάντηση όλων  
των  επιμελητηρίων  στην  Περιφέρεια,  την  Τρίτη  06-09-2011  στις  15:00  στην  αίθουσα  
συνεδριάσεων του περιφερειακού Συμβουλίου ( Βασ. Όλγας 198) και παρακαλώ θερμά για την  
παρουσία  σας.  Μέχρι  την  ανωτέρω  ημερομηνία  συνάντησης  θα  παρακαλούσαμε  να  μας  
ενημερώσετε  για  τον  τρόπο  συμμετοχής  σας,  ώστε  να  καταστεί  δυνατή  η  υλοποίηση  των  
ανωτέρω  δράσεων.  Θεωρούμε  ότι  σε  μια  τόσο  κρίσιμη  περίοδο  για  την  χώρα  μας  η  
εξωστρέφεια,  η  ανάπτυξη  και  η  ανάδειξη  της  ιστορίας  και  του  πολιτισμού  μας  αποτελούν  
προτεραιότητα για όλους μας και επιβάλλεται να συμβάλουμε ενεργά.
Με βάση το ως άνω έγγραφο ο Δήμαρχος Νάουσας :
Α) συμμετείχε στην συνάντηση που πραγματοποιήθηκε την Τρίτη στις 06-09- 2011 στις 15:00  

στην  αίθουσα  συνεδριάσεων  του  περιφερειακού  Συμβουλίου  (  Βασ.  Όλγας  198),  
εκπροσωπούμενος από τον κ. Κουκούλο Ιωάννη , τον κ. Δημητριάδη Βασίλειο και την κ.  
Τορορή  Μαρία.  Συντονιστές  στην  συνάντηση  ήταν  ο  περιφερειάρχης  κ.  Ψωμιάδης  
Διονύσιος,  ο  πρώην  περιφερειάρχης  κ.  Ψωμιάδης  Παναγιώτης  και  ο  Δήμαρχος  
Θεσσαλονίκης κ. Ιωάννης Μπουτάρης. Ανάμεσα στους παρευσικόμενους ήταν ο Πρόξενος  
της  Γαλλίας  στην Ελλάδα και  η κ Βοζίκη Μαρία  ,  Αντιπρόεδρος  του Ελληνο-Γαλλικού  
Επιμελητηρίου.  Στην  εν  λόγω  συνάντηση  παρουσιάστηκαν  οι  ως  άνω  προτεινόμενες  
δράσεις πιο αναλυτικά και ζητήθηκε από τους παρευρισκόμενους φορείς η συμμετοχή τους  
σε όποιες από τις ως άνω δράσεις επιλέξει ο καθένας ως : 1) οργανωτές, με την καταβολή  
του ποσού των 10.000 ευρώ 2) συνδιοργανωτές, με την καταβολή των 5.000 ευρώ και 3)  
χορηγών είτε σε χρήμα με χρηματική καταβολή λιγότερη των 5.000 ευρώ είτε σε είδος με  
προσφορά προϊόντων. Ο Δήμος Νάουσας μέσω των εκπροσώπων του χαιρέτισε θετικά την  
εν λόγω πρωτοβουλία και επιφυλάχθηκε να δηλώσει την συμμετοχή του, αφού αποφασίσει  
σε ποιες δράσεις θα ήθελε να συμμετέχει. Μέχρι το πέρας της συνεδριάσεως αποφασίστηκε  
οποιοσδήποτε  φορέας  ενδιαφέρεται  να  συμμετέχει,  να  δηλώσει  την  συμμετοχή  του  το  
αργότερο μέχρι την Δευτέρα στις 12-09-2011.

Β) Σε  εκτενή  συνάντηση  με  την  κ  Βοζίκη  Μαρία,  αντιπρόεδρο  του  Ελληνο-Γαλλικού  
Επιμελητηρίου και διοργανώτρια των ως άνω αναφερόμενων παράλληλων εκδηλώσεων, ο  
Δήμαρχος Νάουσας κ. Αναστάσιος Καραμπατζός συζήτησε την δυνατότητα συμμετοχής του  
Δήμου Νάουσας σε αυτές. Η δυνατότητα τουριστικής και εμπορικής προβολής της περιοχής  
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της Νάουσας με αφορμή ένα τόσο σημαντικό πολιτιστικό γεγονός είναι κάτι που δεν πρέπει  
να μας αφήνει αδιάφορους.
Η συμμετοχή του Δήμου σε κάποιες από αυτές τις δράσεις θα συμβάλλει αποφασιστικά στην  
προβολή και διαφήμιση του τόπου και των αγαθών του, δηλαδή στην εν γένει τουριστική  
και εμπορική ανάπτυξη της περιοχής, λαμβάνοντας υπόψη ότι 
α) η επισκεψιμότητα του μουσείου του Λούβρου είναι ιδιαιτέρως μεγάλη, 
β) η εν λόγω μουσειακή έκθεση προβάλλεται εδώ και μήνες στο Παρίσι ως ένα μεγάλο  

πολιτιστικό  γεγονός  και  η  διάρκειά  της  θα  είναι  μεγάλη  (13  Οκτωβρίου  έως  1  
Ιανουαρίου) καθώς και 

γ) ένα τέτοιο πολιτιστικό γεγονός δεν είναι κάτι που θα επαναληφθεί σε σύντομο χρονικό  
διάστημα στο μέλλον( δεν έχει ξαναγίνει στο παρελθόν και δεν ξέρουμε αν και πότε θα  
ξαναγίνει στο μέλλον) άρα θα πρέπει οπωσδήποτε να εκμεταλλευτούμε.

Γ) Προτείνει  να  συμμετέχει  ο  Δήμος  Νάουσας  σε  δύο  από  τις  εν  λόγω  δράσεις  ως  
συνδιοργανωτής καταβάλλοντος το ποσό των 5.000 ευρώ, και συγκεκριμένα:
α) στην  αναβαθμισμένη  ιστοσελίδα  του  Οργανισμού  Τουριστικής  Προβολής  και  

Μάρκετινγκ, η οποία θα μεταφραστεί στα Γαλλικά, με πρόταση να μπορεί με  link να 
μπορεί όποιος επισκέπτεται την ιστοσελίδα του Οργανισμού Τουριστικής Προβολής και  
Μάρκετινγκ να επισκέπτεται και την ιστοσελίδα του Δήμου Νάουσας.

β) στην  ως  άνω  υπό  αριθμό  4  δράση,  σε  συνεργασία  με  το  εστιατόριο  Meltem,  να 
παρουσιάσει  παραδοσιακές συνταγές της περιοχής της Νάουσας για όσο μεγαλύτερο  
χρονικό διάστημα είναι αυτό δυνατό ( τουλάχιστον 15 ημέρες), συνδέοντας αυτό με την  
έκθεση, προβάλλοντας δηλαδή σε διαδραστικές οθόνες τα αξιοθέατα της περιοχής της  
Νάουσας , αναρτώντας μεγάλες αφίσες με εικόνες της περιοχής μας».

Στη συνέχεια ο Δήμαρχος πρότεινε, αντιπροσωπεία του Δήμου αποτελούμενη από τους 
κ.κ.  Γιαννούλη  Ιωάννη δημοτικό  σύμβουλο  και  Πρόεδρο  της  Επιτροπής  Τουριστικής 
Ανάπτυξης  και  Προβολής  Δήμου  Νάουσας, Τορορή  Μαρία μέλος  του  Συμβουλίου  της 
Δημοτικής  Κοινότητας  Νάουσας  και  Δημητριάδη  Βασίλειο μέλος  του  Συμβουλίου  της 
Δημοτικής  Κοινότητας  Κοπανού  να  παραστεί  στα  επίσημα  εγκαίνια  της  έκθεσης  που  θα 
πραγματοποιηθούν  την  Δευτέρα  10  Οκτωβρίου  2011, καθώς  στην  Ημερίδα  με  θέμα 
«Ευκαιρίες  επενδύσεων  και  προοπτικές  ανάπτυξης»  που  έχει  στόχο  την  ενημέρωση  των 
γαλλικών  επιχειρήσεων  και  φορέων  για  την  ανάπτυξη  και  την  επιχειρηματικότητα  στην 
Μακεδονία και διοργανώνεται την  Τρίτη 11 Οκτωβρίου 2011,  μία μέρα μετά τα επίσημα 
εγκαίνια, στην αίθουσα "Salle des Fetes", στην έδρα του Επιμελητηρίου (27, avenue Friedland) 
από  το  Ελληνο-Γαλλικό  Εμπορικό  και  Βιομηχανικό  Επιμελητήριο  σε  συνεργασία  με  το 
Εμπορικό και Βιομηχανικό Επιμελητήριο Παρισιού. 

Επίσης την Τετάρτη 12 Οκτωβρίου 2011 να συναντηθούν:
α)  με  την  Διευθύντρια  του  Ελληνικού  Τμήματος  του  Μουσείου  του  Λούβρου 

προκειμένου να συζητήσουν την δυνατότητα διοργάνωσης ημερίδας στο χώρο της «Σχολής 
Αριστοτέλους» ως παράλληλης εκδήλωσης, εν όψει του ότι τον Μάρτιο του 2012, στα πλαίσιο 
της ανταποδοτικότητας,  το Μουσείο Λούβρου θα στείλει  εκθέματά του σε  5 Μουσεία της 
Θεσσαλονίκης.

β) με την Διευθύντρια του Ελληνο-Γαλλικού Επιμελητηρίου προκειμένου να συζητήσουν 
την δυνατότητα, μέσω του Ελληνο-Γαλλικού επιμελητηρίου να φέρει σε επαφή παραγωγούς 
της περιοχής της Νάουσας με μεγάλους επενδυτές του Παρισιού.
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Διευκρινήσεις  επί  του θέματος  έδωσε  η  κ.  Τορορή Μαρία,  η  οποία  και  απάντησε  σε 
ερωτήσεις που υπέβαλαν οι κ.κ. Υφαντίδης και Καρτσιούνης.

Καρτσιούνης:  Εμείς είμαστε κατά, δεν θα το ψηφίσουμε, δεν συμφωνούμε με αυτήν την 
μεθοδολογία και με αυτές τις εκδηλώσεις, γιατί πιστεύουμε είναι εκδηλώσεις  φανταχτερές, 
δεν προάγουν τον πολιτισμό, άλλωστε μπαίνουν μέσα στα μουσεία και εστιατόρια, όπως μπήκε 
και στην Ακρόπολη και στο  Λούβρο τώρα ακούω, σε λίγο και στο Βρετανικό Μουσείο θα 
γίνονται δεξιώσεις κάτω από  τα μάρμαρα. Μ’ αυτήν την έννοια είμαστε κατά, δεν ψηφίζουμε 
και  πιστεύουμε,  ότι  αυτά  τα  όποια  λεφτά  γλιτώσουν  από αυτήν  την  ιστορία,  μπορούν  να 
διατεθούν σε συλλόγους αθλητικούς και πολιτιστικούς. Είμαστε κάθετα αντίθετοι.

Υφαντίδης Γενικά  σε  τέτοιες  εκδηλώσεις,  πόσο  μάλλον  στο  Λούβρο  που  είναι 
παγκοσμίου εμβέλειας μουσείο, δεν θα είχαμε καμία απολύτως αντίρρηση να συμμετέχουμε. 
Δεν θα με πείραζε καθόλου και το κόστος των χρημάτων, αλλά αν  είναι να γίνει κάτι, ας γίνει  
καλά. Ας γίνει όμορφα.  Εδώ πέρα δεν το πολυκατάλαβα  το όλο θέμα.  Εμένα με ενδιαφέρει 
δηλαδή, να υπάρχει μία συστηματική παρουσία της Νάουσας εκεί  για 15 ημέρες, αν γίνεται.

Λακηνάνος: Θέλω να σημειώσω ένα σημείο  επίμαχο. Ένα πολιτικό θέμα σχετικό καθαρά 
με την συγκεκριμένη εκδήλωση. Το θέμα αφορά το  «Βασίλειο του Μ. Αλεξάνδρου», δεν  έχει  
σχέση με την ιστορικότητα της περιοχής μας, προφανώς σε σχέση και με τα γεγονότα των 
Σκοπίων, θεωρώ, ότι εδώ πέρα υπάρχει ένα έλλειμμα πραγματικά εξωτερικής πολιτικής, να 
οργανώσει   τέτοιες  εκδηλώσεις  και  τέτοια  ζητήματα  και  όπου  υπάρχει  αυτό  το  έλλειμμα, 
έρχονται  με  χορηγίες διάφορες άλλες οργανώσεις να οργανώσουν αυτές τις εκδηλώσεις. Στην 
ουσία δηλαδή αυτή η οργάνωση χρηματοδοτείται με χορηγούς τους ίδιους τους Δήμους ή τις 
Περιφέρειες. Αυτός είναι και ο λόγος που το καταψηφίζουμε. 

Γώγος:  Το  ζητούμενο  είναι,  ότι  το  Λούβρο  είναι  αναγνωρισμένο  απ’ όλους.  Όλοι  το 
ξέρουν στον κόσμο.  Το θέμα  είναι, εμείς πως θα προβάλουμε τον τόπο μας. Και πρέπει να  
γίνει με σωστό τρόπο. Δηλαδή άτομα, τα οποία έχουν ασχοληθεί πάρα πολλά χρόνια με τις 
αρχαιότητές μας, πρέπει αυτούς  τους ανθρώπους να τους στείλουμε εκεί, ώστε  να αναδειχθεί  
ο τόπος μας. Και συγκεκριμένα μπορώ να πω ένα άτομο, το  οποίο το έχει μέσα στην ψυχή του, 
εγώ μπορώ να προτείνω, δεν ξέρω αν θα δεχθεί, τον κ. Εμμανουήλ Βαλσαμίδη.

Τορορή.  Να πω κάτι  σημαντικό,  γιατί  η  κουβέντα έχει  πάρει  άλλη τροπή.  Αυτά  που 
προτείνουμε, δεν αφορούν στην αρχαιολογική έκθεση. Η αρχαιολογική έκθεση είναι κάτι άλλο, 
είναι κάτι ξεχωριστό. Αυτά αφορούν σε παράλληλες εκδηλώσεις που  οργανώνει το Ελληνο-
Γαλλικό Επιμελητήριο. Και είναι  πολύ σημαντικό, να συμμετέχουμε σ’ αυτές, γιατί  πολλές 
φορές ακούγεται και μέσα σ’ αυτήν την αίθουσα, ότι είναι καλό να βοηθάμε στην τουριστική 
προβολή ή εμπορική προβολή της πόλης μας στο εξωτερικό. Είναι ίσως η μεγαλύτερη ευκαιρία 
για να γίνει αυτό.

Ιωσηφίδου: Είναι οι εποχές δύσκολες και τα χρήματα λίγα. Το ότι σκεφτόμαστε έτσι, είναι 
καλό,  γιατί έτσι πρέπει να σκεφτόμαστε. Από την άλλη, η δουλειά πρέπει να γίνει σωστά. Σαν 
ουρές εκεί πέρα για ένα  ling και για 15 ημέρες  ή μια εβδομάδα φαγητό, έτσι όπως  το διάβασα, 
μου φαίνεται ότι  δεν αξίζει τον κόπο. Εμείς επειδή δεν θέλουμε να είμαστε αρνητικοί θα σας το 
ψηφίσουμε, γιατί είναι για την προβολή, αλλά έχουμε άποψη γι’ αυτό. Τώρα δεν είναι ώρα. Και  
για  ένα γραφείο που πρέπει να υπάρχει εδώ, γιατί ότι κάνουμε πρέπει να έχει μία ανταπόκριση, 
να έχει μία ουσία. Νομίζω λοιπόν,  ότι έπρεπε να είμαστε σε κάποιο ποιο … όχι οι ουρές  από τους 
άλλους που κάνουν μία έκθεση και πήγαμε και εμείς.  Ή  μόνο για να ακουμπήσουμε τα ωραία 
μας λεφτά.  Απλά σας το λέω, ότι εκείνη είναι η ποιο σωστή θεώρηση. 
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Δήμαρχος: Για τέτοια θέματα πραγματικά, εάν προτείνει ο Δήμαρχός 5.000, εγώ περίμενα 
από τους συναδέλφους να υπερθεματίσουν και να πούνε να  πάει και ο κ. Βαλσαμίδης, να πάνε 
και 2 ακόμη αρχαιολόγοι κ.λ.π. Αμάν αυτή η μιζέρια. Ας μην κάνουμε κάτι άλλο, αλλά ας 
ανοίξουμε τους ορίζοντες μας.  

Ιωσηφίδου: Σε κάτι ποιο σοβαρό και πιο αξιοπρόσεκτο. 
Δήμαρχος: Θα συμμετέχει το Υπουργείο Πολιτισμού, θα είναι οκ. Γερουλάνος, θα είναι 

κ.  Χρυσοχοϊδης, θα είναι  η Περιφέρεια,  θα είναι οι  πάντες και εμείς που προσπαθούμε να 
κάνουμε αυτό το δίκτυο Μ. Αλεξάνδρου, θα είμαστε απόντες; 

Στη συνέχεια ο Πρόεδρος έθεσε σε ψηφοφορία την πρόταση του Δημάρχου και κάλεσε το 
Συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά.

ΝΑΙ ψήφισαν είκοσι δύο (22) σύμβουλοι οι κ.κ. Παππάς, Αδαμίδης, Βασιλείου Βαδόλας, 
Τσαγκαλίδου,  Γιαννούλης,  Παπαδόπουλος,  Ηλίας,  Βράντσης,  Μαραντίδης,  Μπουρδάνος, 
Ράλλη,  Χαλκιάς,  Τζώρτζης,  Δεληχρήστου,  Δάγγας,  Γώγος,  Παπαϊωάννου,  Υφαντίδης, 
Παπαθεοδώρου, Ιωσηφίδου και Σέπκας. 

ΟΧΙ ψήφισαν δύο (2) σύμβουλοι οι κ.κ. Καρτσιούνης και Λακηνάνος.
Το Δημοτικό Συμβούλιο

Μετά  από  διαλογική  συζήτηση  και  φανερή  ψηφοφορία,  και  αφού  έλαβε  υπόψη  την 
πρόταση του Δημάρχου. 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ
1. Εν όψει της έκθεσης  με θέμα «Στο βασίλειο του Μεγάλου Αλεξάνδρου - Η Αρχαία 

Μακεδονία» που θα φιλοξενηθεί  στο μουσείο του Λούβρου στο Παρίσι από 10/10/2011 
έως 16/01/2012,  εγκρίνει  να  συμμετάσχει ο  Δήμος   Νάουσας  ως συνδιοργανωτής, 
καταβάλλοντας το ποσό των 5.000 ευρώ σε δύο από τις δράσεις που έχουν διαμορφωθεί 
αναφορικά  με  τα  εγκαίνια  και  τις  παράλληλες  εκδηλώσεις,  που  αφορούν  στην 
πολιτιστική και αναπτυξιακή προβολή της Μακεδονίας. 
Συγκεκριμένα:
α) στην  αναβαθμισμένη  ιστοσελίδα  του  Οργανισμού  Τουριστικής  Προβολής  και 

Μάρκετινγκ, η οποία θα μεταφραστεί στα Γαλλικά, με πρόταση να μπορεί με link να 
μπορεί όποιος επισκέπτεται την ιστοσελίδα του Οργανισμού Τουριστικής Προβολής 
και Μάρκετινγκ να επισκέπτεται και την ιστοσελίδα του Δήμου Νάουσας.

β) στην υπ’ αριθμό 4 δράση, σε συνεργασία με το εστιατόριο Meltem, να παρουσιάσει 
παραδοσιακές  συνταγές  της  περιοχής  της  Νάουσας  για  όσο  μεγαλύτερο  χρονικό 
διάστημα είναι  αυτό δυνατό (  τουλάχιστον  15 ημέρες),  συνδέοντας  αυτό με  την 
έκθεση, προβάλλοντας δηλαδή σε διαδραστικές οθόνες τα αξιοθέατα της περιοχής 
της Νάουσας, αναρτώντας μεγάλες αφίσες με εικόνες της περιοχής μας».

2. Στον  Κ.Α.  00.6431  «Έξοδα  ενημέρωσης  και  προβολής  δραστηριοτήτων  του  Δήμου» 
ψηφίζει  πίστωση  5.000,00  ευρώ,  προκειμένου  να  καλυφθεί  η  συμμετοχή  του  Δήμου 
Νάουσας στις δύο παρακάτω δράσεις:
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3. Αντιπροσωπεία του Δήμου αποτελούμενη από τους κ.κ.  Γιαννούλη Ιωάννη δημοτικό 
σύμβουλο  και  Πρόεδρο  της  Επιτροπής  Τουριστικής  Ανάπτυξης  και  Προβολής  Δήμου 
Νάουσας, Τορορή Μαρία μέλος του Συμβουλίου της Δημοτικής Κοινότητας Νάουσας 
και  Δημητριάδη Βασίλειο μέλος του Συμβουλίου της Δημοτικής Κοινότητας Κοπανού 
να παραστεί στα επίσημα εγκαίνια της έκθεσης που θα πραγματοποιηθούν στο Παρίσι 
την Δευτέρα 10 Οκτωβρίου 2011, καθώς στην Ημερίδα με θέμα «Ευκαιρίες επενδύσεων 
και προοπτικές ανάπτυξης» που έχει στόχο την ενημέρωση των γαλλικών επιχειρήσεων 
και  φορέων  για  την  ανάπτυξη  και  την  επιχειρηματικότητα  στην  Μακεδονία  και 
διοργανώνεται την Τρίτη 11 Οκτωβρίου 2011, μία μέρα μετά τα επίσημα εγκαίνια, στην 
αίθουσα "Salle des Fetes", στην έδρα του Επιμελητηρίου (27, avenue Friedland) από το 
Ελληνο-Γαλλικό  Εμπορικό  και  Βιομηχανικό  Επιμελητήριο  σε  συνεργασία  με  το 
Εμπορικό και Βιομηχανικό Επιμελητήριο Παρισιού. 
Επίσης την Τετάρτη 12 Οκτωβρίου 2011 να συναντηθούν:
α) με  την  Διευθύντρια  του  Ελληνικού  Τμήματος  του  Μουσείου  του  Λούβρου, 

προκειμένου να συζητήσουν την δυνατότητα διοργάνωσης ημερίδας στο χώρο της 
«Σχολής Αριστοτέλους» ως παράλληλης εκδήλωσης, εν όψει του ότι τον Μάρτιο 
του 2012,  στα πλαίσιο της ανταποδοτικότητας,  το Μουσείο Λούβρου θα στείλει 
εκθέματά του σε 5 Μουσεία της Θεσσαλονίκης.

β) με  την  Διευθύντρια  του  Ελληνο-Γαλλικού  Επιμελητηρίου,  προκειμένου  να 
συζητήσουν  την  δυνατότητα,  να  φέρει  σε  επαφή  μέσω  του  Ελληνο-Γαλλικού 
επιμελητηρίου παραγωγούς της περιοχής της Νάουσας με μεγάλους επενδυτές του 
Παρισιού.

4. Στον  Κ.Α.  00.6421  «Οδοιπορικά  έξοδα  και  αποζημίωση  μετακινούμενων  αιρετών» 
ψηφίζει  πίστωση 4.281,00 ευρώ, προκειμένου να καλυφθεί, μετά από την προσκόμιση 
των  αντίστοιχων  δικαιολογητικών, η  δαπάνη  μετακίνησης  (αεροπορικά  εισιτήρια),  η 
διανυκτέρευση (ξενοδοχείο)  και η  εκτός έδρας αποζημίωση της παραπάνω τριμελούς 
αντιπροσωπείας του Δήμου, που θα μεταβεί στο Παρίσι.

5. Τροποποιεί τον προϋπολογισμό  του Δήμου έτους 2011 και ενισχύει στα ΕΞΟΔΑ τον 
Κ.Α. 00.6421  «Οδοιπορικά έξοδα και αποζημίωση μετακινούμενων αιρετών» με το ποσό 
των 4.000 ευρώ το οποίο μεταφέρει από το αποθεματικό. 

Στην παρούσα απόφαση μειοψήφησαν οι κ.κ. Καρτσιούνης και Λακηνάνος.

Ακροτελεύτια διάταξη

Από  τις  διατάξεις αυτής της απόφασης θα προκληθεί δαπάνη ύψους 9.821,00 ευρώ σε 
βάρος του προϋπολογισμού του Δήμου έτους 2011.

Από την παραπάνω δαπάνη ποσό 5.000,00 ευρώ θα καλυφθεί από τον Κ.Α. 00.6431 και 
ποσό 4.821 ευρώ θα καλυφθεί από τον Κ.Α.  00.6421  όπου υπάρχουν γραμμένες οι σχετικές 
πιστώσεις. 

Η παρούσα απόφαση έλαβε αύξοντα αριθμό  422/2011.
………………………………………………………………………………………
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Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερησίας διατάξεως, λύεται η συνεδρίαση.
Για το σκοπό αυτό συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφεται ως εξής:

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ        ΤΑ ΜΕΛΗ
Υπογραφή όπως στην αρχή Υπογραφή όπως στην αρχή

Ακριβές απόσπασμα
Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ

ΧΡΗΣΤΟΣ ΠΑΠΠΑΣ

9

ΑΔΑ: 4574ΩΚ0-ΖΘΣ


